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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:3070 Det allmänna uppdraget

Den 7 januari 2021 fattade regeringen beslut om att förändra det allmänna 
uppdrag som Jägareförbundet har haft under lång tid. Detta trots löften från 
ledande socialdemokrater före valet om att detta inte skulle ske, att det inte 
skulle förändras.

Att regeringen genomför så stora förändring av ett uppdrag som har fungerat 
bra i över 80 år utan att ens tillfråga riksdagen är mycket allvarligt och 
nonchalant mot landets jägare. 

Det finns en bred politisk majoritet för att det allmänna uppdraget ska skötas 
som det har gjort under lång tid. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Har statsrådet fört samtal med Sveriges jägare och jägarorganisationer, och i så 
fall, vilken bedömning gör statsrådet av att dessa organisationer står bakom 
beslutet om att ändra det allmänna uppdraget? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-02
Besvaras senast
2021-06-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


